
 

 
Interpellation till socialnämndens ordförande Oskar 
Hahne: Har det nuvarande styret ambition att minska 
antalet personer som besöker hemtjänsttagare 
under en period av fjorton dagar? 
Om en person har stort behov av hemtjänst är det sjävklart att ett antal 
anställda måste dela på ansvaret. Frågan är då hur många ansikten en gammal 
och sjuk människa ska behöva hålla reda på. Är det sjävklart att brukarna 
måste acceptera att personal går in och ut ur ens privata bostad utan kontroll. 
Det är en fråga många ställer sig efter de fruktansvärda händelser som rullats 
upp under förra året. 

 

Vi kan konstatera att utvecklingen går åt fel håll i Knivsta. Vi har under förra 
mandatperioden stenhårt jobbat med att minska antalet personal som besöker 
en brukare under en 14 dagars period och 2022 när vi lämnade över var siffran 
nere i 14 personer men målet låg lägre. Under 2024 var vi tillbaka till 19 dagar.  

 

Min fråga till Oskar Hahne: Har den nuvarande majoriteten ambition och 
intresse av att minska antalet personal som besöker hemtjänstmottagare under 
en period av 14 dagar? 

 

Britt-Louise Gunnar (S) 

 

 


